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Slutter etter 36 ar
Anlaug Gussias hadde
sin siste offisielle ar-

beidsdag ved Kristian-
sund trafikkstasjon tirs-
dag 20. februar. Anlaug
bar vaert ansatt siden

1965, altsa hele 36 ar.

Det star respekt av en
silk trofasthet. Vi som

kolleger kjenner Anlaug som en meget aerekjaer og
kunnskapsrik person med stor sans for rettferdighet og
ufeilbar saksbehandling. Dette vet vi ogsa vare kunder
setter stor pris pa. Spesielt bilfirmaene som er faste
kunder hos oss bar ofte gitt uttrykk for dette.

For a markere takk for laget og takk for lang og tro
tjeneste, ble det arrangert en enkel tilstelning pa tra-
fikkstasjonen. Annlaug fikk bade gaver, blomster og
diplom pa sin siste arbeidsdag. Her sammen med Bjorn
Heggem. (Arnfinn Lovik)

Til sammen 52 ar
Under julekaffen fre-
dag 22. desember tok vi
avskjed med de trofaste
renbolderne vare, Bodil

Harnes og Gerd Sletten,
som slutter etter opp-
nadd aldersgrense.
Bodil bar vaert ansatt i

33 ar og bar bele tiden
batt sitt daglige virke pa vegsentralen. Gerd bar vaert
ansatt i 19 ar og begynte som renbolder i brakkeleiren
ved vegsentralen. Etter bvert som brakkeleiren ble
nedbygd delte bun renboldet pa bovedbygget sam
men med Bodil. Vi innrommer at vi savner de kjekke
renbolderne vare. Vi takker for vel utfort jobb, og
onsker lykke til med pensjonisttilvaerelsen.
(Magne Blomsnes)

Kulturdagene 2002

- Kort sagt vi koste
oss! Skal vi likevel

tillate oss a onske

enda mer, er det
selvfolgelig flere
deltakere fra More

og Romsdal pa
Kulturdagene neste ar.

Bade bovedkomiteen og fylkeskontaktene er godt i
gang med planleggingen og informasjon kommerfort-
lopende pa Vegveven, i Veg og Virke og Vegen og Vi.
Kontaktpersoner i More og Romsdal er Geirmund
Nordal og Reidun Overland, som gjerne mottar innspill
pa aktiViteter vi kan bidra med pa Vegmuseet.
(Reidun Overland)

Noen slutter...
noen jubiierer
Jakob Engesetb (t.v.) og Einar Drugli sa i fjor takk for
seg etter benboldsvis 40 og 35 ar i etaten. Under jule-
avslutningen ble de nyslatte pensjonistene bedret med
gaver og blomster. I fjor fikk vi fem nye 25 ars jubilan-
ter. Stig Seljesetb (t.v.), Terje Gjendem, Irene Veben-
stad, Karl Melby og Ivar Hoi fikk overrakt bver sitt arm-
bandsur. (Wiggo Kanck)

Vi gratuierer!

naermer seg, om enn ikke med stormskritt - sa likevel.
Det er snart bare et ar igjen og tida gar som kjent vel-
dig fort for de fleste av oss. Du bor forst som sist merke
av dagene 14.-16. juni 2002 med KULTURDAGER, da
skal suksessen fra 1998 gjentas. Arenaeri er ogsa denne
gang Vegmuseet pa Lillebammer. Liker du for eksem-
pel a synge, spille, danse, male og dikte, eller bar du en
drom om a sta fram som stand-up komiker eller revyar-
tist - da er Kulturdagene midt i blinken for deg. Du
kan ogsa stille ut bandverk, samlinger og artige «snur-
repiperier». Eller skal vi by pa smaksopplevelser fra
More og Romsdal?

At de forrige Kulturdager ble vellykket, kan vel alle
som deltok vaere enige om. Vi traff «gamle» kjente og
vi stiftet mange nye bekjentskap blant vare kollegaer.

50 ar
Martin Laurits Myrvang, Fosnavag
Lars Larsen Grostad, Surna
Ivar Hoi, Malmefjorden
Hans Sigbjorn Nesset, Eidsvag
Tor Inge Kleivenes, Kleive
Aud Sissel Opsbaug, Stranda
Marianne Skjorsaeter, Kleive
Dagfinn Joban Helland, Fiskabygd

1.

23. april 2001
30. april 2001

mai 2001

mai 2001

mai 2001

mai 2001

mai 2001

mai 2001

12.

15.

22.

26.

29.

60 ar
Arvid Talset, Molde
Nils Helge Bjordal, 0rsta
Oddmund Gussias, Molde
Jostein Engen, Molde
Kjell Berg, Midsund
Ola Torsetnes, Aure

6. april 2001
7. april 2001
9. april 2001
12. april 2001
7. juni 2001
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vi blir eit vegvesen - men kor dreg vi?

Vi blir eit statleg vegvesen i framtida! Blant politikarane og innan i
eigen etat synest det a vere ei samstemt oppfatning av at eit statleg
eigarskap er den beste maten a organisere det arbeid vi gjer.

Spekulasjonane, bade innanfor og utanfor eigne rekkjer, for
Oppgavefordelingsutvaletsin innstilling og Stortingsmelding 31 lag fore,
var mange. Mange var det som heilt sikkert pusta letta ut da kommunal-
og regionalministeren la fram stortingsmeldinga om framtida var.

Men produksjonsverksemda si framtid er ikkje avgjort. Framtida og
rollen^til etaten sitt ansikt utad - produksjonsverksemda - sto sentralt
da vegsjefane mottest pa Voksenasen i uka for paske. Resultatet av det
motet kjenner vi ikkje no. Men dei fleste innanfor eigne rekkjer er av
den oppfatning at med tanke pa framtida til produksjonsverksemda er
eit landsomfattande statleg vegvesen beste loysing. Nettopp dette stre-
ka vegdirektoren under pa vegsjefmotet da ha sa: «Det vil vaere uheldig
om vi gir fra oss egenproduksjon, selv om an-
dre mener det. Vi ma ha en konkurransedyktig
egenproduksjon for a vaere et kompetent veg-

Sjolv om vi ikkje blir eit fylkeskommunalt
vegvesen, synes det og a vere klart at fylkes-
kommunen likevel far auka innverknad pa veg-
stellet. Det skjer ved at fylkeskommunane sine || i
prioriteringar for utbygging av riksvegnettet * Mi;;,
skal tilleggjast avgjerande vekt. Det er sNk det Mm ;
bor vere! Eg trur mange er fornoyde med den -
innstillinga.

Men kva forer sa eit meir effektivt og desentralisert vegvesen med
fra 5 til 8 regionale vegkontor i forste omgang til internt? Jo, at interne
debatten om korleis regionane vert sett saman og kor det regionale
vegkontoret skal liggje, kjem for fullt.

Nar vi no vidarefore den interne regionaliseriingsdebatten, ma vi
samstundes ta med oss fleire prinsipp og ikkje sja oss blinde pa eigen
fortreffelighet. Vi ma huske pa at dei nye regionane bor femne om om-
rade som naturleg heng saman nar det gjeld transport over mellom-
lange avstandar, og at omrader som vert slatt saman hoyrer til eit stort
by - eller landsdelsentrum. Nar vegsjefmotet i skrivande stund handsa-
mar framtida var, vil nok folkemengd, areal, veglengd, talet pa kommu-
nar og ikkje minst kor vi naturleg hoyrer til veie tungt.

Med desse prinsippa som ballast, trur eg konklusjonen i den interne
debatten kan bli enklare a trekkje. Og det er vel ikkje sa unaturleg a tru
at eit flertall av vegvesenstilsette i More og Romsdal kaster blikket
nordover. Men a onskje seg noko er ein sak, og fa det ein onskjer seg er
ein anna sak. Ein konstruktiv debatt ma ha som mal a paverke det en-
delege resultat.

Nar samansetjinga av regionane er gjort, venter debatten ora kor
regionskontoret skal liggje. Den debatten trur er kan bli livleg.

«Jeg er opptatt av at vi skal sorge for at Vegvesenet skal bli en like
god arbeidsplass i arene som kommer,» sa samferdselsministeren pa
Voksenasen. Vegdirektoren fulgte opp da han sa: «Vi skal ta godt vare
pa alle som far det vainskelig.» Ta desse orda med i den vidare disku-
sjonen. , ] p.

LUimO V

Wiggo Kanck - ihrormasjonsleiar
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Ingeniororganisasjonane frykter omorganiseringa:

- Forer til kompetanseflukt
Fra vegkontor som blir
nedlagde vil det forsvinne
kompetanse, samtidig
som rekrutteringsgrunnla-
get er darleg. Den plan-
lagde omorganiseringa
kan derfor fore til eit

kompetanseproblem, sei-
er organisasjonane.

I  uttalen viser dei vidare til at

Vegdirektoratet la i brev av 26.
januar 2001 fram ein plan for fram-
tidig organisering av Statens vegve-
sen. Hovudpunkta er:
• To vegkategoriar, riksvegar og

kommunale vegar.
• Vegforvaltninga lagt til 5-8 regi-

onvegkontor (skal erstatte 19
vegkontor).

•  Lokale distriktsvise kontor som

skal ivareta publikumsservice og
operative tenester.

Lokale distriktsvise kontor er refe-

rert til som trafikkdistrikta, men
det skal bli faerre enn dagens tra-
fikkdistrikt og dei skal fa enkelte
vegforvaltningsoppgaver.

Pa bakgrunn av dette bar orga
nisasjonane NITO, NIF, VAL (Veg-
administrativ Landsforening) og
NaFo (Norsk naturforvalterforbund)
gatt saman for a drofte utspelet fra
vegdirektoren og tilkjennegi sitt
syn. Det er sendt ut ei felles presse-
melding der det blir papeikt fol-
gjande:
- Dersom organisasjonsmodel-

len blir gjennomfort med det regio-
nale vegkontoret lagt utanfor fyl-
ket vart, vil ei rekke funksjonar bli
overforte fra dagens vegkontor og
mange arbeidsplassar i More og
Romsdal kan ga tapt. Dette gjeld
ikkje minst arbeidsplassar som krev
hogre utdanning. Ei eventuell ned-
legging av vegkontoret vil gi nega
tive utslag for heiie fylket, ikkje
berre innafor offentleg sektor. Den
kompetansen vi bar i fylket vil bli
redusert. Dette vil ga ut over sam-
arbeid og kompetanseutveksling
mellom Vegvesenet og andre loka-

Leiar i NIF J0rn Arve Hassel0 (t.v.) og leiar i NITO Helge Svingen.

le statsetatar, fylkeskommunen,
kommunane, bogskulane og priva
te bedrifter, tror organisasjonane.

Det blir vidare vist til at i More
og Romsdal er det i ara framover
store oppgaver innan utbygging og
drift av infrastrukturen. Eit vegkon
tor for More og Romsdal vil derfor
klart vere samfunnsokonomisk for-
svarleg. Avstanden til administra-
sjonen og dei politiske organa i fyl
keskommunen bor vere kort som
no. Alternativet med More og
Romsdal som ein eventuell utkant i
ein stor region er ikkje forlokkan-
de.

Det er ogsa sendt eit brev til

stortingsrepresentantane fra More
og Romsdal, der det i tillegg blir
papeikt at More og Romsdal som
del av ein storre region vil gi lange
og dyre reiser, darlegare lokalkunn-

skap og darlegare kontakt med
utedrifta. Det er ingen region som
peikar seg naturleg ut.

1 frasegna seier organisasjonane
- Vi bar anna natur og andre opp
gaver enn Trondelagsfylka. Sorover
Vestlandet er det svaert store av-
standar. Ein burde i staden byggje
opp spesialfunksjonar i More og
Romsdal med utgangspunkt i dei
fagomrada vi alt i dag er sterke pa.

Saka bar ogsa vore oppe i sam-
ferdselsutvalet i fylket. Der vart det
samroystes vedteke ei frasegn om
at oppgavene som skal loysast og
bebovet for kompetanse i fylket,
tilseier at More og Romsdal bor
vere eigen vegregion.

Frasegna er oversendt
fylkesutvalet.
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Det er nok A. O. Vinje som
har skulda krokete og
bakkete vegar for a vere
stokne av geiter Under
den lange ferda til
Trondheim sommaren

1860 kom dette uttrykket
pa prent. Han skulle da
bfsne pa kroninga av kong
Karl XV. Som den allsidige
og skriveglade mannen
ban var, vart denne reisa
ei heil bok, der sjolve kro
ninga vart minste delen.

Tekst: Ragnar Standal
Foto: Leif Husby og Ragnar Standal

Geita som ingenior
Det var da han pr0vde seg pa den
illgjetne Varstigen i Drivdalen, min-
na fra gjaetartida i Telemark rann
han i hug. «...Vatnet er den beste
Mannen til at finna den slettaste
Vegaleid fram, medan Folk i gamie
Dagar toko etter Ku og Geit.» Sant
er det at saerleg geitene er utrulege
til a ta seg fram i hamrar og ulende.
Det gjeld nar der ingen annan veg
finst, t.d. nar del moter ein fjell-
ham'mar eller eit glatt svaberg.
Men eg synest nok Vinje burde ha
oppdaga fra gjaetartida si at evna
til konsekvent a stikke lettgadde
vegar finn du knapt makan til hja
noko anna dyr.

Vinje visste sikkert at geitene
ikkje slar seg til pa ein flekk for a

beite, sjolv om der er bra med gras.
Dei beiter sakte vandrande i same

retninga. Er der gjaetar med, skal
han ikkje stogge lenge i blabaertue-
ne for heile flokken er borte. Men

under denne forflyttinga skal del
ikkje merke at dei bruker energi!
Likevel stig dei umerkande, saerleg
dersom dei gar etter ein dal.

Geitene byrjar og sjeldan a beite
straks dei dei er komne utanfor bo-

gjerdet. Dei gar i regelen 4-500 me
ter for dei tek til seg fode. Truleg er
det sa mykje trakka i naerleiken av
bogjerdet at dei ikkje likar graset
der. Geitene nok aletne, men ma-
ten skal vere gullande rein.

Pa godversdagar kan dei stun-
dom ga heile kilometeren for ei ei-

5fe

If,'"

naste set nasen i marka. Da folgjer
dei i regelen fot og fet der leiaren (i
regelen bjollegeita) gar. Brukar me
augo og merkar oss ei slik ras, kan
me gjere interessante observasjo-
nar:

I ei slett, skoglaus fjellside kan
du oygne eit strek over fleire hun-
dre meter, ja, kanskje naerare kilo
meteren. Streken er bein, som om

der var nytta linjal. Dette er ei gei-
taras, som me seier pa Sunnmore.
Korleis kan dette ga til?

Truleg har dei tenkt seg langt i
godveret. Dei tek difor ikkje til seg
fode, men folgjer leiaren fot og fet.
Pa denne distansen vil dei bruke
minimalt med energi. Dei stig like
vel umerkande, og nar gjerne til sist
ei god bjorkeli der dei finn bade
lauv og gras. Resultatet pa vegen
synest konsekvent a verte ei stig-
ning pa rundt 1:10.

Aner me her ein snev av intelli-
gens? - Knappast. Heller er det
beint fram latskapen som gjev ein
positiv effekt.

Ein part av dalen pS Ytre-Standal, sett mot
sprsida, der snpskredene gjer reint bord. Me
ser vegen til dais, elva i dalbotnen og gam-
levegen pj sprsida av elva. Noko hpgt oppe
i lia anar me eit strek, som stig litt mot hp-
gre. Det er hovudrisa - sjplve riksvegen - til
geitene.

veg og virke 1/2001 5



Lang og god asfaltsesong
Torsdag 14. desember var arets nest
siste dag for asfaltlegging i More
og Romsdal. Mellom Orvika og
0rsneset i Haram kommune hadde

lokalbefolkningen og ledelsen pa
vegkontoret en markering av at det
na ble lagt fast dekke pa en sa van-
skelig grusvegstrekning.

Barn og voksne hadde mott
fram og sto for servering av glogg
og pepperkake. Det var bare blide

fjes og gode ord (forste bildet).
Ordforeren i Haram, Oddbjorn
Vatne, var glad for denne julegava
og mente resultatet var etter godt
samarbeid mellom kommunen og
Statens vegvesen. Han overrakte
blomster fra kommunen til Leif

Husby som takk for innsatsen.
Utbyggingssjef Fetter Hildre ros-

te lokalbefolkningen for den tal-
modighet de hadde vist. Han orien-
terte ogsa om at asfalten som her

var lagt
var gjen-
bruksas-

falt som

tidlige-
re var

brukt i

Molde,

og at I
staten

sparer penger og er

kvitt et miljoproblem ved a gjen-
bruke asfalten pa denne maten.
Produksjonssjef Jan Arild Johansen
delte ut blomster og spesialprodu-
sert t-skjorte til asfaltarbeiderne og
vegarbeiderne som bar vaert med
pa a gjore dette mulig. Han takket
alle for innsatsen - bade vegvesen-
tilsatte og lokalbefolkningen. Det
andre bildet viser Arne Strandmann
(t.v.), Jan Rogne, Oddvar Nedregard
og Jan Arild Johansen. (Tore Andersen)

«Kalle» overtar klubba i AMU
det Karl Arne Ekrolls ansvar a lede
AMU. Han far en toff oppgave i dis-
se effektiviseringstider, men Karl
Arne har ledet AMU for og takler
det meste.

Per Brandii er nestleder og fra
ledelsen gar Ivar Hoi inn som vara i
stedet for Runar Larsen.
Moteplanen for AMU 2001:

Pa motet i AMU 13. desember 2000

overtok arbeidstakerrepresentan-
ten hovedverneombud Karl Arne

Ekroll lederklubba av produksjons
sjef Jan Arild Johansen. I 2001 blir

Sted:
Torsdag 14. juni Produksjonsomrade Nord
Torsdag 13. September Trafikkdistrikt Sor

Torsdag 13. desember Vegkontoret

Referat fra AMU-motene kan na le-
ses pa «Vegveven». (Tore Andersen)

Stell og bruk
av motorsag

Det har vaert noen fa tillop til
skade ved bruk av motorsag,
ingen personskade. Trass dette
har ledelsen grepet tak i opplae-
ringen i bruk og stell av motor-
sag. Den 5. desember 2000 ble
et slikt kurs holdt ved Aure veg-
stasjon, arrangert av Aktiv Skog-
bruk.

Instruktor Ingebrikt Landsem
fra Rindalen ledet deltakerne

gjennom
•  stell og vedlikehold av

motorsag

•  hogstteknikk og sikker
felling

•  rydde sag

Kurset tar sikte pa a gi brukerne
en grei foring om hvordan man
vedlikeholder, steller og bruker
motorsagen. Traden i kurset har
med sikkerhet a gjore, og in-
struktoren understreker ogsa

viktigheten med a ha reserve-
snoren til sagen i lommen. Bade
ved at snoren kan ryke og ved
kutt av vitale de-
ler pa kroppen ^)kan snoren ̂ bru-

problemer (for-
ste bilde).
Ingebrikt Landsem
brukte tid pa det- W f 1
te viktige punktet. uy f
Undertegnede kan
bevitne at alle sa-
gene startet etter ''<1^
monteringen. Pa
det andre bildet
ser vi Nils Eriing Skalvik (t.v.) og
Ingebrigt Landsem.

Deltakere pa kurset: Helge
Settemsdal, Nils Eriing Skalvik,
Asbjorn Wiggum, Johan Ulfsnes,
Odd Einar Junge, Per Harald
Ellevsoy, Arne Glomstad, Steinar
Dromnes og Ola Torsetnes.
(Tore Andersen)
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pa kryss

til Sykkyivs

JUjt — —

Byggeindustriens kvalitetspris for
2000 gikk til Sykkylvsbrua. Maten
arbeidet var gjennomfort pa gjorde
at Sykkylvsbrua stakk av med he-
dersprisen. Budsjettene var holdt,
framdrifta var bedre enn planlagt

eg samsvar mellom kontrakt eg
resultat var den videre begrunnel-
sen.

Hovedentreprenoren Selmer
Skansa AS mottok pa vegne av ak-
torene prisen under Byggedagene

Ny lift ga bedre arbeidsforhold
I oktober 2000 gikk bru-/kaiseksjo-
nen pa produksjonsavdelinga til an-
skaffelse av ny underbrulift. Den
gamie, var velbrukt eg moden for
utskifting. Med stor aktivitet pa
bruvedlikeholdet og gode utsikter
for arbeid bade i eget og andre fyl-
ker, fait valget pa en moderne lift -
IVIOOG MBI 150-1,7/S. Liften er
montert pa en Renault, og lift og
bil kostettil sammen ca. 3 mill, kro
ner.

- Med en sa stor investering er
det viktig at vi far oppdrag slik at
Ijften er i arbeid store deler av aret.
Til na bar den stort sett vaert i bruk
hele tiden, og det er vi selvsagt
godt fornoyd med, sier avdelings-
ingenipr Oskar Einarsson. Han for-
teller videre at et av de forste opp-
dragene var en fem-ukers jobb pa
Ceciliebrua i Trondheim (bildet).

Underbruliften er forholdsvis

stor og tung, inkl. bilen er den 26
tonn, et tegn pa at den er stabil -
og sikker i bruk. Sikkerhet er for
0vrig godt i vare tatt pa alle funk-
sjoner, her ma det «kvitteres» pa at
det er'klarttil neste operasjon, det-
te gjores via et finurlig system av
brytere. Liften kan senkes ca. 10
meter under brubanen, har en
rekkevidde under bruplata pa 15
meter og U meter bredde pa
arbeidsplattforma. Flere arbeids-
operasjoner kan utfores parallelt pa
plattforma, noe som gjor arbeidet

mer rasjonelt. Liften er ogsa utstyrt
med en inspeksjonskorg for soyler,
samt arbeidstarn som gir enkel og
sikker tilkomst bade pa dragerne og
under brudekket. Det er utarbeidet

en brosjyre som er sendt ut til
Vegvesenet i alle fylker og andre po-
tensielle oppdragsgivere.
- Sa vidt jeg vet er det kun en til-

svarende lift i hele landet. Og med
sa stor ettersporsel ser jeg fram-
tiden lyst i mote. Skal vi vaere kon-
kurransedyktige ma vi bade ha mo
derne og rasjonelt utstyr og dyktige
fagfolk, na har vi begge deler, sier
en optimistisk Oskar Einarsson.

(Reidun Overland - foto: John Inge Nustad)

i Oslo forleden. Innen bygg- og an-
leggsbransjen er dette en hoyt-
hengende pris, der bl.a. Laerdals-
tunnelen var en av kandidatene i

2000.

(Reidun Overland - foto; Halgeir Brudeseth)

Sikrere arbeidsplass

Pa bru-/kaiseksjonen dukker det
stadig opp nye og smarte losning-
er som gjor arbeidssituasjonen
bade enklere og tryggere. Siste
«skudd pa stammen» er denne
nedsenkbare y
arbeidskorga. V d 8
Den benyttes J o |
i  forbindelse o
med sveising 9
ogannet . , LW
arbeid som ® ^
utfores like H
overvann-

flaten.

Tidligere ^
matte svei-

seren ligge
pa flater , —"
mens arbei- ' ^
det ble ut-

fort. Dette forte til bade ube-
kvemme og lite rasjonelle ar-
beidsstillinger, med storre risiko
for uhell.

Med den nye arbeidskorga
kan sveiseren sta oppreist og ar-
beide belt ned til vannflata pa en
trygg mMe. Arbeidskorga er la-
get av stalror, den har lodd i bun-
nen og festes i en kran. Arbeids
korga er sertifisert som person-
korg, og det er Viktor Torsen som
star bak ideen - som forovrig ble
premiert med 6 000 kroner i for-
slagsnemnda. (Reidun overland)
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Arbeidslaget i Geitvika, Atle Vatne (t.v.),
Helge Brautaset, Kjell B0en, Roar Liaskar
og Stig Grevsnes.

Norsk asfaltforening deler
arlig ut en HMS-pris til
asfaltentreprenorer,
Vegvesenets asfaltpro-
duksjon eller andre som
utforer asfaltreiatert

arbeld i vart langstrakte
land. 1 1999 ble ett av vare

asfaltleggelag tildelt
hovedprisen pa den arlige
asfaltdagen I regl av
Norsk Asfaltforening
avholdt i januar i fjor.

r

HMS-pris til asfaltverket i Geitvika
Tekst og foto; Gunnar Flemmen

Like over nyttar i ar fikk vi meiding
om at var asfaltproduksjon i
Geitvika var blant de tre nominerte

for den samme HMS-pris for 2000.
Hovedprisen, som ble utdelt pa
Asfaltdagen den 23. januar, gikk
imidlertid til en avdeling av NCC-
Asfalt, mens vart asfaltverk i
Geitvika sammen med en nominert

asfaltentreprenor, ogsa en avdeling
av NCC-Asfalt, ble tildelt diplom.

Juryens begrunnelse for nomi-

neringen av Geitvika var at de ved
arbeidsplassbesoket hadde fatt inn-
trykk av en ryddig arbeidsplass med
et saerdeles godt arbeidsmiljo. Det
hadde ikke vaert sykefravaer pa ar-
beidsplassen i sesongen, og saledes
heller ingen skader. Risikovurde-
ringer gjennomfores pa arbeids-
plassen og det var innarbeidede ru-
tiner for jobbrotasjon pa sa vel as
faltverket som ved knuseverket.
Rapportering av uonska hendelser
bar hoy prioritet pa arbeidsplassen,
og det var rutiner for oppfolging

disse. Vernerunder gjennomfores
etter oppsatt program. Det var i
planer innarbeidede malsettinger
for HMS-arbeidet.

Tilslutt kan det nevnes at det
ikke er forste gang at Geitvika er
tildelt HMS-priser. De har blitt no
minert til prisen ogsa tidligere og
fatt diplom, samt hovedprisen i
1991. Dette bekrefter en god tradi-
sjon pa arbeidsplassen med a ta
HMS-arbeidet, som bade er og vil
vaere en vesentlig konkurransefor-
del i framtida.

Forebyggende heisearbeid
Undersokelser viser at asfaltarbeidere er sterkt utsatt

for muskel- og skjellettskader. Som et ledd i det fore
byggende heisearbeid, er det satt i gang en prove-
ordning hvor tilsatte ved Material- og asfaltseksjo-
nen tilbys trening i helsestudio. Dette for a vaere
bedre rustet mot tunge loft nar sesongen starter.
Forutsetningen er at treningen skjer samlet pa faste
dager, og at det sosiale og trivselsmessige saledes
ogsa er et vesentlig moment i tilbudet. Proveord-
ningen skal gjennomfores fram mot varen. Tilbake-
meldingene er hittil meget positive fra de tilsatte.
(Gunnar Flemmen)

Pi bildet ser vi Stig Grevsnes, Roar Liaskar og Helge Brautaset
under trening pi helsestudio i Volda.
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Beredskapskaia
klar til bruk
I Austefjorden i Volda kommune fore-
gikk det i noen kalde februaruker hek-
tisk monteringsarbeid av den nye bered
skapskaia ved asfaltverket i Geitvika.
Fire arbeidere fra bru-/kaiseksjonen stod
for monterlnga av den mobile ferjekaia
som var klar til bruk i begynnelsen av
mars.

Tekst: Reidun Overland Foto: Terje Nordii / Arne Hoem

Riksveg 651 langs Austefjorden er en rasutsatt strek-
ning, pa begge sider av fjorden er det stor fare for
snoskred. I lopet av en vintersesong kan vegen vaere
stengt flere ganger pga. ras eller rasfare. Det vil ga fle-
re ar for vegen er permanent rassikret, og behovet for
en midlertidig losning var stort. Det ble bestemt a byg-
ge ei beredskapskai i Austefjorden, valget fait pa
Geitvika siden det der allerede var tilkomst til fjorden.
Nar vegen er stengt bade pa nord- og sorsida av fjor
den og det ikke er andre omkjoringsmuligheter vil det
etter avtale med More og Romsdal Fylkesbatar settes
inn ei beredskapsferje i lopet av fire timer. Ved eventu-
ell islagt sjo ma det ogsa tas hoyde for at isbryter ma
benyttes for ferja kan settes inn i trafikk.
- Selve monteringsarbeidet av kaia gikk greit. Det

som ga oss litt hodebry og forsinket arbeidet noe var
de uforutsette grunnforholda, sier avdelingsingenior
Arne Hoem. Dette gjorde at vi matte pele ned stalror
under landkaret. Normalt kan vi lett montere ei slik be
redskapskai pa under to uker. I gitte tilfeller kan den
sagar sta ferdig til bruk i lopet av noen dogn, men da
ma vi sta pa dag og natt, fortsetter ban.
- De fire arbeidere fra bru-/kaiseksjonen stod for

bade betong- og monteringsarbeidet i Geitvika. Dette

arbeidet gir mannskapet vart fin trening i montering
av mobile ferjekaier. Han roser ogsa arbeiderne ved
asfaltverket i Geitvika som velvillig bar stilt opp ved be-
bov.

- Det er forste gang vi tar i bruk ei mobil ferjekai
ber i fylket, men vare folk bar utfort tilsvarende arbeid
andre steder i landet tidligere. Kaia som er montert i
Austefjorden er den samme som var i bruk pa Ropeid i
Rogaland for noen ar siden. Det finnes for ovrig tre
kaier til av denne typen i landet, en ligger lagret pa
vegsentralen pa Aro og to er i Nordland, avslutter Arne
Hoem.

Bruk av mobile ferjekaier i beredskapssammenbeng
er et samarbeid mellom bl. a. Statens vegvesen og
Forsvaret. Pa kaia i Geitvika bar Forsvaret velvillig og
vederlagsfritt stilt pongtonger til disposisjon.

• Bilde 0verst: Monteringa av fagverket foregikk ved siloen i
Geitvika.

• Bilde nederst t.v.: Isbryter m^tte leies inn ved to aniedninger, isen
var da 20-25 cm tykk.

• Bilde under: Kaia er kommet pi plass, her gjenstir bare montering
av sidestptte og utfylling av masse til kjprebanen.
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Gjennomslag i
Blindheimstunnelen
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22. februar var en milepel pa anleg-
get E39 Blindheim-Breivika nadd,
det var klart for gjennomslag i den
814 meter lange Blindheims
tunnelen. Som seg hor og bor ved
en slik aniedning var det ordforer
Arve Tonning i Alesund, godt assis-
tert av skytebas Magne Heggem,
som fikk aeren av a tenne lunta som
fyrte av siste salva. Pa bildet ser vi
Torgeir Lognvik og Anders Bratte-
land kontrollere at gjennomslag
gikk som planlagt.

Forste, av i alt 168 salver, gikk av
13. juni 2000. Og etter vel atte ma-
neder med tunneldriving er det
brukt 124 tonn sprengstoff, avfyrt
med 20 000 tennere. Videre er det
sikret med 3 000 fjellbolter og 2 100
kubikkmeter sproytebetong. Det er
sprengt ut 62 000 kubikkmeter fast
fjell i tunnelen og av dette er
43 000 kubikkmeter
knust til vegbyg-
ging. Drivinga av
tunnelen har fore-
gatt fra en stuff, fra
Spjelkavika mot
Blindheim, og arbei-
det er utfort i et sam-
arbeid mellom Statens
vegvesen Sogn og
Fjordane og More og
Romsdal (landsomfat-
tende tunnelenhet fra
1.1.01).

- Den storste utfor-
dringa med tunneldri-

vinga var en forholdsvis liten fjell-
overdekning og den store byg-
ningsmassen over traseen, hvor det
lett kunne oppsta skader. Vi har
imidlertid hele tiden utfort rystel-
sesmalinger og de har ligget innen-
for standarden, sier prosjektleder
Oddbjorn Pladsen. Det var pa for-
hand foretatt inspeksjon av byg-
ningene og dette vil bli kontrollert
opp mot de skader som eventuelt
blir rapportert inn na i etterkant.

En annen utfordring med speng-
ningsarbeidet har vaert fjellkvalite-
ten, mesteparten av tunnelen gar
gjennom steinhard gabbro som er
tung a drive i. Men til gjengjeld har
vi fatt pukk og grus av meget hoy
kvalitet til vegbygginga, avslutter
ban. (Reidun Overland -
foto: Kristen Leganger)

Mi

III AMV
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Rapporter
nestenulykker
Gunnar Rovde fra produksjonsom-
rade Sor opplevde at en stalsplint
fra en kile rikosjetterte og traff
ham i ansiktet. Hendelsen utspant
seg ved torrmuring pa aniegget i
Hareid. Gunnar rapporterte hen
delsen, produsenten ble kontaktet
og forbedring er lovet.

Gunnar Rovde er den heldige

som er uttrekt og premieres for
rapportering av nestenulykke i ar
2000. Overrekkelsen fant sted pa
0rsta vegstasjon 31. januar 2001.
Produksjonsleder Otto Josok onsket
velkommen og hadde sorget for

kaffe og nys-
teikte vafler.

Pa bildet ser

vi produk
sjonsleder
Otto Josok

(t.v.), premie-
"vinner Gunnar Rovde og vegsjef
Karl Melby.

Gunnar mottok diplom og kik-
kert av vegsjef Karl Melby som et
minne om at det lonner seg a rap-
portere om uonskete hendelser.
Vegsjefen viste at vi bar en negativ
utvikling av sykefravaeret for 2000,
malet var 5 % og resultatet ble
6 %.

Vegsjefen benyttet ogsa anled-
ningen til a orientere om forestaen-
de mote med beboerne og politi-
kerne angaende stenging av vegen
rundt Austefjorden ved rasfare.
(Tore Andersen)

Nestenulykker

160 r

Blindheim-Breivika halvferdig
- Na er det full aktivitet over hele

aniegget. Pa Moatunnelen, som er
en betongtunnel, var det 6. april
stopt 482 av totalt 560 meter.
Portalen mot sor er allerede ferdig
(bildet) og mot nord skal den etter
planen sta ferdig i oktober.
Moatunnelen blir for ovrig sikker-
hetsmessig utstyrt pa samme mMe
som Blindheimstunnelen, forteller
prosjektleder Oddbjorn Pladsen.
- Vi bar som forelopig arbeids-

mal at alt skal sta ferdig til 1. okto
ber 2002. Men allerede til hosten

blir det delapninger av aniegget.
9. november skal etter planen
Hovedveg-1 fra gamie Porten
Matsenter, over Moa og ned til den
store rundkjoringa i Breivika apnes.
Det samme gjelder ny nedforing til
Borgundfjordvegen. Dette gjor tra-
fikkawiklingen gjennom Spjelka-

-M

vika og Moa lettere, mener pro-
sjektlederen, som i skrivende stund
er halvferdig med aniegget pa E39
Blindheim-Breivika. (Reidun Overland)

Forebuing til «storm»
pa trafikkstasjonane

1992 1993 1994 1995 1®^® 1^®' 2000

Diagrammet viser at vi med Sra bar blitt fiin-
ke til S melde fra om uonska hendelser.

Utfordringa blir S iverksette konkrete tiitak
for trygge arbeidsplasser.

I midten av februar vart det arran-

gert kurs for personell som arbeider
med forarkortsaker. Bakgrunnen
for kurset var a vere best mogleg
forebudd til det store «rusjet» pa
innbyte/utskifting av forarkort i
samband med a oppretthalde kjo-
reretten for bil med totalvektt.o.m.
7500 kg. Innbyte ma vera gjort for
01.01. 2002.

Idet det ma leggast fram helse-
attest for a oppretthalde kjoreret-
ten for slik bil, var deltakarar fri

fylkeslegen tilstades og orienterte
om spesielle tilhove som ein matte
vere merksam pa.

Samlinga var og eit ledd i a sam-
kjore rutinar i eige fylke og i hove
til nabofylka i nord - Sor- og Nord-
Trondelag. Som nummer to i forste
rekkje ser vi Solvi Misund Berg fra
Molde trafikkstasjon som var ein av
dei fire fylkeskontaktene som ar-
rangerte kurset.
(Kjell Ramstad - foto: Jan Tore Sandoy)
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0rsta produksjonsomrade og trafikkdistrikts siste omrade-
mote/julebord som egen enhet ble avholdt pa Loenfjord Hotell
8.-9. desember 2000.

Tekst og foto: Tore Andersen

Det startet med bussavgang fra
Gursk0y og 0rsta tidlig pa fredag
morgen med tur for Loen, dannet
grunnlaget for stor stemning til det
forestaende. Selv om dette sann-

synligvis var det siste juleblotet som
egen enhet var det overhode ingen
dyster forsamling.

Lunsjen sto klar ved ankomst og
deretter var det feliesmote hvor

vegsjef Karl Melby snakket om
Vegvesenet generelt, sykefravaeret
og forslagsordningen. Politiske be-
traktninger, oppgavefordelingsut-
valgets forslag til fordeling mellom
stat, region og kommune, og spen-
ningen rundt den kommende rap-
porten fra Statskonsult. Etter forste
del av omrademotet delte produk-
sjon og trafikk lag, hvor vegsjef og
trafikksjef fulgte trafikkavdeling-
ens mote og produksjonssjef og
produksjonsleder overtok produk-
sjonsomrademotet.

Produksjonssjefen tok for seg
rapportene fra arbeidsgruppene
som hadde lagt fram sine forslag til

Gunnar

Rovde

framf0r

te revy

tema

apning

Roset-

tunne
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organisering av produksjonsappa-
ratet ute. Produksjonsleder Ingolf
Kleppe snakket om omstillingsavta-
len og mulighetene vi bar gjennom
denne.

Verneombud Ola Arne Berg og
Oddbjorn Husoy snakket om ver-
nerunder i omradet. Motets tema
skapte debatt, og mange gode me-
ninger og forslag ble lagt fram for
ledelsen. Hele motet ble ledet pa
en lun og god mate av produk
sjonsleder Per Leikanger som ogsa
var vert for hele arrangementet.

Etter omrademotet ble den sosi-

ale delen bevis for at her er det ing
en som henger med leppa. Det var
samling pa «hemsen» hvor toner
fra toradertrioen Oddny Innerdal,
Stig Grevsnes og Olav Grevsnes on-
sket OSS velkommen. Det ble revy
framfort av Gunnar Rovde, hvor te-

maet var apning av Rosettunnelen,
der flaggstanga fait ned og skadet
en av hedersgjestene under ap-
ningen. Den tilskadekommende ble
pa en utmerket mMe spilt av Helge
Brautaset.

Avslutningen av den sosiale de
len for middag ble oppmerksomhe-

Toradertrioen Oddny Innerdal, Stig Grevsnes
og Olav Grevsnes.

ten Viet tre jubilanter med 25 ars
tjeneste i Statens vegvesen, Jan
Petter Bjordal, Arnstein Ose og
Gudny Fagerhol. Overrekkelsen ble
foretatt av en utmerket festleder
Per Leikanger. Etter en flott mid
dag gikk dansen langt inn i de sma
timer.

Trass mangelen pa sovn var
stemningen god pa bussturen tilba-
ke til Orsta og Gurskoya.

Jan Petter Bjordal, Arntstein Ose og Gudny
Fagerhol ble hedret for 25 irs tjeneste i eta-
ten, og fikk overrekt gaver av Per Leikanger
(t.h.)
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forgangen tid^

I

^e Aaro (t.v.) og

Bildet av de tre budene
ved vegkontoret i siste
Veg og Virke fokket
fram minner fra min
ferste tid i Vegvesenet.

Tekst: Katrine Bang

Jeg ble ansatt pa vegkontoret i
juni 1944etteratjegvarferdigmed mm skolegang, og var
overlykkelig over a fi arbeid
med en gang. Min forste lonn
var kr 84,60 pr. mined. Men
gleden varte ikke sa ienge. Like
etter at jeg hadde begynt, ble
jeg utskrevet som rengjorings-
hjeip pa sykehuset. Men etter

og t'Ibake fikk jegbehoide jobben pa vegkonto
ret. Betingelsen var at jeg skul-
le ha oppvasken pi hotel!
Nobel I en uke. Og der sto jeg
da dagen lang og vasket kop-
per. Jeg fikk ikke g| for siste
kopp var vasket om kvelden

Vegkontoret hadde lokaler i
2. etasje i Superbglrden
Tyskerne hadde 1. etasje oq
kjelleren og i 3. etasje hadde
fabrikken som. Mitt arbeid var
maskinskriving, og jeg busker
at jeg satt p| en Budalstol
Hoyden pi stolene regulerte vi
med hjelp av protokoller som vi

Katrine Bang, bildet er tatt i 1948.

la oppi hverandre til hoyden
Die passende, og stotte til ryq-
gen var det ikke.

Den gangen var det ikke ko-
piermgsmaskin p| kontoret, si

fnr"^c>l® gjenparter-
kopbok og resten hvite
Maskinskriving var tungt ar
beid, for vi mitte sll hardt pa
tastene for at teksten skulle bli
leselig Merkelig nok, ingen
fikk yrkesnevrose.

Sa skulle posten arkiveres.
Det var en mappe, busker jeg,
som bet «Diverse». Den ble vel-
dig innholdsrik etter hvert. NIr
fargebandene var godt brukt
pa nederste delen (smi boksta-

fa brukt all sverten. PI
den maten varte fargeblndene
dobbelt sa Ienge.

Jeg arbeidet sammen med
alle tre budene etter hvert
Men nir Eriing R. sier vi fikk
kjottsuppe, er ikke det riktig.
Suppe fikk vi, men det var ver-
ken danske- eller svenskesup-
pe. Vi var vel 20 ansatte pi kon
toret den gangen, og jeg bus
ker vi sto ved skranken i ekspe-
disjonen og spiste suppe. Jeg
busker ogsl at Torvik kom fy-
kende inn og spurte om «lnds-
l'vet» (Fritt Folk) var kommet.

Det var den eneste landsdek-
kende avisen vi fikk under kri-
gen.

Vi hentet suppe pa kafe
Stratos I en stor kjele. To styk-

kjokkenet la ogsl fristende fer-
digskrellet kllrot som vi lurte
med OSS i lommene. De pi kjok
kenet var nok klar over dette
men de sa ingen ting. Vel oppe
pa kontoret var sporsmllet -
«Fikk dikker med kllrabi i
dag?», og det gjorde vi som re-
gel. Vi delte ut til alle «godtesy-

Det var 3 slag suppe som
gikk igjen, og som jeg busker.
•  Fiskesuppe - hva den var la-
get av, vet jeg ikke - den var litt
graaktig i fargen. Det var imid-
leitid noen smI terninger av
tiskepudding i. Derav navnet
kanskje? De som kom forst til
gryta, fikk fiskepuddingter-
nmger.De siste fikk bare suppe.•  Saftsuppe - det var enten
syltetoy eller saft, kunstig

malt brod og hadde en ube-
stemmelig farge.
•  Spinatsuppe er den siste jeq
busker. Den var gronn som spi
natsuppe skal vaere. Forste
gang vi fikk den var like over
jul. Da var det et lyst bode som
mente at nl hadde Ingrid
E^rern kokt suppe pi juletreet. ;
Etter den dagen gikk den un
der navnet juletresuppe

Nokomdetvisyntesimidlertid
suppene var gode vi, og vi spis
tevartallerkenmedgodappe-titt til matpakken vir. Det qjorde sikker Eriing R. ogsa, siden
ban I ettertid busker h
kjottsuppe.

det fra Stra^®'
fat med d?'
sm\tcT vi hadde
ge Ja ^ kla-ge. Ja, det var tider det.
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Nok et delmal nadd
Na har de fatt enda en brikke pa
plass langs vegen sin, todalingene.
25. januar var det duka for foike-
fest langs riksveg 671 da ordforer
Bergsvein Broske tente junta til
gjennomslagssalva i Hjellnestunnel-
en. Den 1 040 meter lange tunne-
len har vaert drevet fra en stuff, fra

Gjengstoa mot Svinvika, og siste
salve ga gjennomslag ut i dagen pa
Svinvikssida.

Arbeidet med Hjellnes-
tunnelen tok til i September 2000
og det var entreprenorfirmaet
Selmer Skanska som stod for tun-

neldrivinga. De skal ogsa sorge per
manent sikring og groftearbeid, og
levere tunnelen med ferdig lagt
forsterkningslag, sier prosjektleder
Odd Arild Lindseth. Baerelag skal
legges i begynnelsen av mai, og si-
den gar det slag i slag med vann-
og frostsikring og elektroarbeid

fram til forste uka i august. Det
monteres Giertsenduk pa de vate
partiene og New Jersey-kant stopes
i  hele tunnelen. Nodtelefoner og
brannslokningsapparat settes opp
for hver 250 meter. Med hensyn til
brannberedskap blir vifter montert.

I  tillegg til tunnelen skal det
bygges ca. 1 500 meter ny veg. Og
alt skal sta ferdig til 10. august, da
er det bestemt at trafikken settes
pa aniegget, avslutter Odd Arild
Lindseth.

Og 10. august 2001 er nok mer-
ket av pa mang en kalender i omra-
det. Med apning av Hjellnes-
tunnelen samt den nye Halsetbrua
som stod ferdig i fjor, er to vesentli-
ge brikker kommet pa plass pa ve
gen mot det store malet; tunnel
mot Sunndal-Todalsfjordprosjektet.

(Reidun Overland - foto: Odd Arild Lindseth)

Oppfriskes
i trafikken
Atte handpiukkede trafikklaere-
re fra fylket har sammen med
kollegaer fra Sor-Trondelag og
Nord-Trondelag vaert pa kurs 1
voksenpedagogikk 1 Stjordal.
Denne opplaeringen har gift tra-
fikklaererne de beste forutset-
ninger for a ta fatt pa oppgaven
med oppfriskningskurs for eldre
bilforere, 65+. Trafikklaererne,
som skal ha det faglige ansvaret
for gjennomforingen av kurse-
ne, er Bjorn Hultgreen - Kristian-
sund, Sigurd Marcelius - Kristian-
sund, Jon Lundii - Sunndalsora,
Anton Mittet - Molde, Leif
Klakken - Alesund, Terje Nygard
- Alesund, Trond Aarseth - Volda
og John Rotevatn - Volda.

Arranger for kursene blir Folke-
universitetet. I midten av mars
mottes akterene i fylket for a
planlegge framdrifta (bildet).

- Vi jobber ut i fra kursstart for-
ste uka i juni pa flere sentrale
steder i fylket, sier fylkeskontakt
Erik Nerli. Han forteller vider® 3t
de til hosten gar ut enda brede-
re og malet er at det i lopet av
en toars periode skal vaere til-
bud om pppfriskningskurs i de
aller fleste av fylkets kommuner.
(Reidun Overland)

21 vegpensjonister
21 vegpensjonister fra hele fylket hadde
mott fram da vegvesenets pensjonistfore-
ning ble stiftet. Levor Legernes ble valgt til
foreningens forste leder. Kjell Loen ble valgt
til kasserer, mens Eivind Volsettok sekretaer-
funksjonen. I styret sitter ellers Sigmund
Kleppe, Johan Nybo og Tore Hoem. Stale
Solheim og Olau Winther sitter i valgkomi-
teen. En av foreningens viktigste oppgaver
er a fremme og ivareta medlemmenes felle
sosiale og kulturelle interesser og medvirke
til at pensjonistene pa en positiv mate kan
delta i samfunnsutviklingen. (Wiggo Kanck)
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Senk farten for tredje gang
I juni er det klart for Senk farten kampanjen for tredje
aret pa rad. Strekningen er, som de to foregaende ar,
E136 mellom 0ran pa Andalsnes og Oppland fylkes-
grense. Strekningen har vaert en av de mest ulykkesut-
satte i fylket og gjennomsnittsfarten har vaert hoy.
Trafikkmengden oker fra mellom 700 og 800 1 dognet
eliers i aret til rundt 3 500 om sommeren. Malet med
aksjonen er a redusere de alvorligste ulykkene i som-
mertrafikken og det blir satt sterk fokus pa fartsreduk-
sjon. 0kt kontrollaktivitet sammen med informasjons-
tiltak er virkemidlene som tas i bruk.
- Arets aksjon bygger pa de erfaringene som er

gjort de to foregaende ar. Seks kampanjeskilt, tre i
hver retning, skal sammen med okt kontrollaktivitet
redusere fartsnivaet pa strekningen, forteller avde-
lingsingenior Erik Nerli. Kampanjen gjennomfores i et
samarbeid mellom Statens vegvesen, Utryknings-
politiet og Rauma Lensmannskontor. Erik Nerli lover at
det blir intensivert kontrollaktivitet pa hele strekning
en og i hele aksjonsperioden, som strekker seg fra 7.
juni og ut august. - Ulykkesmessig har kampanjen vaert
vellykket, det har ikke skjedd alvorlige ulykker pa
strekningen de to arene den har vaert gjennomfort.

pa kryss

Det er vanskeligere a si noe om fartsnivaet, men vi kan
oyne en hastighetsreduksjon i aksjonsperioden, avslut-
ter Erik Nerli, som er godt i gang med planleggingen
av arets aksjon. Bildet er hentet fra aksjonsstart i fjor.
(Reidun Overland -foto: Christina E. Strand)

Stor gangveg-
utbygging i Eide
Nar ordforer og vegsjef invite-
rer til gladdag i Eide sentrum i
host, gjor de det i forvissing om
at kommunen da har fatt et
gjennomgaende gangvegsystem.
Da skal gang- og sykkelvegene
langs strekningene Fordestad,
Skjeivik, Brandsaeter-Nas, Reset-
Gautvik-Storvik, Holmsundvegen
og Lindseth-Visnes vaere ferdig.
Foruten den gigantiske gang-
vegutbyggingen, skal det og
bygges ny bussholdeplass i Eide
sentrum.

At de myke trafikantene i
Eide, stor og liten gammel og

ung na far
trygget sin
ferdsel, er
et resultat

av enkelt-
menneskers

utrette! ige
kamp, stor
velvilje fra
bedrifter i

kommunen

og spleise-
lag meliiom Statens vegvesen og
Eiide komimune. (Wiggo Kanck)

iiPappa'n min»
De siste arene har vi i More og
Romsdal hatt en sterk okning av
rapporter om uonskede hendelser
for arbeidslagene som driver dekke-
legging og vegoppmerking. Mange
tiltak er vurdert for a sikre arbeids-

forholdene for denne arbeidsgrup-
pen. I samarbeid med Vegdirekto-
ratet gjennomforer More og
Romsdal denne sesongen provepro-
sjektet «Pappa'n min». Prosjektet,
som er adoptert fra Danmark, er et
informasjonstiltak som skal bidra til

okt oppmerksomheten om og stor-
re forstaelse og respekt for asfalt-
arbeiderens arbeidssituasjon pa
vegen. Gjennomgangsfiguren, eller
merkevaren i kampanjen, er den
vesle gutten som ber sjaforene
kjore forsiktig og passe pa pappa'n
bans.

Foruten en heving av standar-
den pa arbeidsskiltinga blir en rek-
ke andre tiltak satt i verk denne

sommeren. (Wiggo Kanck)

pappa n

arbeider
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